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Vážení členové výkonné rady ČSTS, 

Obracím se na Vás s dotazem, jak se vyvíjí situace kolem soutěžení „SYNCHRA“  a „Individuálního 
tance“. Zdá se mi, že vše zůstalo na mrtvém bodu.  

Před více než rokem jsem se radoval, že konečně i vedení ČSTS pochopilo, že podpora 
„SYNCHRA“a „Individuálního tance“ je tou správnou cestou, jak získat nové členy a noví členi jsou 
přece finance pro všechny Kluby, ale i pro samotné ČSTS. Je bezesporu jasné, že děvčata v zájmu 
o tancování vytváří převis oproti chlapcům, to nikdo nemůže zpochybnit. Dokonce některá děvčata 
jsou nastavena tak, že chtějí do Synchra, ne do páru, čímž se převis ještě zvětšuje. Budujeme úplně 
z nuly nový Klub, zde na chudém a malém Jesenicku a bojujeme o každého tanečníka a na informaci 
o vznikajících nových motivačních pravidlech pro SYNCHRO a individuální soutěžení jsem vsadil. Od 
září 2019 připravujeme na soutěže kromě párů i SYNCHRO tanečnice. A vidím, že tento taneční obor 
na Jesenicku zaujal. Trenéři i děvčata se mne ptají na pravidla. Bohužel jim nedokážu odpovědět, 
protože na stránkách ČSTS zatím žádné nejsou. Kdy tedy budou pravidla pro SYNCHRO a Individuální 
tance? Dále by rády soutěžily o postup. TPV (Hobby) není přece motivační.  Co jim mám říct?  

Já vím, že v současné pandemické situaci, to nemáme nikdo lehké, řeší se stále pandemie, všichni 
pociťujeme úbytek či stagnaci členů, ale právě proto, je třeba řešit to, co je prorůstové, to co Kluby 
a ČSTS posílí. A myslím, že podpora děvčat, je přesně to, co nyní potřebujeme. Myslím si, že je třeba 
využít současnou situaci a dát dohromady pravidla pro tento nádherný „Obor“. 

Byl bych rád, kdyby se tato problematika zařadila na jednání nejbližšího sezení výkonné rady.  

Budu se těšit na Vaše vyjádření 

 

S pozdravem  

 
Ing. Kavický Jaroslav  
předseda správní rady 
Klubu sportovního tance Jesenicka z.s. 
Mob:773 337 956 
 

 

 


